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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 3/23 

Místo konání: Restaurace Marjána, U Nádraží 207, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 20. 9. 2023 od 19:00 hodin 

 

Přítomni:  

 

Veřejný sektor:  

Obec Kytín, Miloslav Holý, ZS4 kultura  
Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura  
Obec Trnová, Zdeněk Pekárek, ZS2 infrastruktura  
Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2, infrastruktura  
Obec Zahořany, Pavel Přecechtěl, ZS4, kultura  
Obec Jíloviště, Vladimír Dlouhý, ZS2, infrastruktura  
Obec Bojanovice, Václav Branný, ZS2 infrastruktura  
Město Mníšek pod Brdy, Daniela Páterová, ZS1 sociálno 
Obec Čisovice, Zuzana Kuthanová, ZS2 infrastruktura, zastoupena na základě plné moci M. Polívkovou 
 

Soukromý sektor: 

Daniel Březina, ZS 3 enviro 
Mgr. Eduard Navara, ZS4 kultura 
Racing cars performance, Jitka Pekárková, ZS4 kultura 
Martin Šimák, ZS3 enviro  
BIOS fit z. s., Nikola Nechyba, ZS3 enviro 
Martina Pochmanová, ZS3 enviro, zastoupena na základě plné moci Radkou Čuříkovou 
TJ Sokol Čisovice, ZS4 kultura, zastoupen na základě plné moci Lenkou Ledvinkovou 
Jitka Barlová, ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci Danem Březinou 
Martina Jocovová, Magdaléna, ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci Lenkou Ledvinkovou 
Adolf Trachta, ZS3 enviro, zastoupen na základě plné moci Radkou Čuříkovou 
 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny), Lenka Ledvinková (MAS Hřebeny), Jitka Potužníková (obec Bojanovice) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 19:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 19 členů MAS (z toho 6 v zastoupení na základě plné moci), z toho 9 členů 

ze veřejného sektoru a 10 členů ze soukromého sektoru. 3 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 6 

přítomných je ze ZS2 infrastruktura, 5 ze ZS3 enviro a 5 ze ZS4 kultura, je tedy dodržena podmínka, že 

veřejný sektor, ani žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu (více než 49 % hlasovacích 

práv). Členská schůze je tedy usnášení schopná. 
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Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatele pana Pavla Přecechtěla a 

pana Zdeňka Pekárka. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C3/23/1: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelkou Radku 

Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C3/23/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C3/23/2: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Pavla Přecechtěla.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C3/23/2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C3/23/3: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Zdeňka Pekárka.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C3/23/3 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na členskou schůzi MAS Hřebeny, z. s. č. 

3/23 odeslané členům MAS dne 25. 8. 2023. Do programu byla dodatečně přidána volba člena 

Výběrové komise.  

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C3/23/4: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program C3/23: 

1. Zahájení 

2. Volba členů Kontrolní a monitorovací komise (konec období 29. 9. 2023), volba člena 

Výběrové komise 

3. Schválení aktualizace Strategie CLLD verze 3.0 

4. Programový rámec SZP 

5. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, SZP) 

6. Ostatní 

7. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:              19             Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C3/23/4 bylo schváleno. 

 

Slovo předsedajícího, informace o činnosti spolku 

Bod programu bez usnesení. 

Předsedkyně informovala přítomné o činnosti MAS v období od červnové členské schůze. Během 

letních prázdnin se nekonaly krajské schůze, proběhla pouze akce středočeských MAS a CSV v Křinci - 

schůze se účastnili i zástupci MMR, kteří informovali o vyhodnocení dotazníkového šetření, o Zprávách 

o plnění integrované strategie, kterou jsme v červenci odevzdávali, dále předávali praktické rady 

k vykazování činností v programu OPZ+ a také k OPTP z hlediska sledovaných období a nastavení 

finančního plánu (dále opět dokladování způsobilých výdajů a kontroly nepřímých nákladů). Paní 

Benešová (MMR) informovala o vydání metodického pokynu k podávání žádostí o změnu (vydán 
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v srpnu). Ohledně SZP se probíraly nastavené finanční milníky a jednotlivé fiche. Přesné datum vydání 

jednotlivých pravidel k SZP zatím neznáme.  

Dne 6. 9. 2023 proběhla schůze Výboru, při níž byly schváleny změny ve výzvách na sociální služby 

(MAS 01 – IROP 049/01/SOC) a na Hasiče (MAS 03 – IROP 061/01/HAS). Schválené změny se týkaly 

navýšení alokace pro dané výzvy za účelem podpoření více projektových záměrů. Dále byly schváleny 

navržené seznamy projektových záměrů ve výzvách na Sociální služby (MAS 01 – IROP 049/01/SOC) a 

na Vzdělávání (MAS 02 – IROP 048/01/VZD). Zápis ze schůze je vyvěšen na webu. 

 

2. Volba členů Kontrolní a monitorovací komise (konec období 29. 9. 2023), volba člena 

Výběrové komise  

Ke dni 29. 9. 2023 končí tříleté funkční období Kontrolní a monitorovací komise (KMK), kterou je nyní 

nutné převolit. Předsedkyně zrekapitulovala pravidla pro volbu členů KMK a náplň její činnosti a 

poděkovala dosavadním členům komise za jejich činnost. Předseda dosavadní KMK pan Navara navrhl 

obec Líšnici vystřídat jinou členskou obcí, nabídla se obec Bojanovice. 

Členy KMK jsou nově navrženi: 

1. Obec Bojanovice 

2. Obec Trnová 

3. Adolf Trachta 

4. Eduard Navara 

5. Zdeněk Kvíz 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C3/23/5: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje navržené členy KMK (funkční 

období navazuje bezprostředně po skončení původní KMK): 

Výsledek hlasování:        Pro:              18              Proti:          0          Zdrželi se:     1 

Usnesení č. C3/23/5 bylo schváleno. 

 

Pan Šimák navrhuje místo obce Líšnice jako nového člena KMK sám sebe.  

Členy KMK jsou nově navrženi: 

1. Martin Šimák 

2. Obec Trnová 

3. Adolf Trachta 

4. Eduard Navara 

5. Zdeněk Kvíz 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C3/23/6: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje navržené členy KMK (funkční 

období navazuje bezprostředně po skončení původní KMK): 

Výsledek hlasování:        Pro:              0              Proti:          18         Zdrželi se:     1 

Usnesení č. C3/23/6 nebylo schváleno. 

 

 

Ke dni 30. 9. 2023 se rozhodl pan Pavel Jeřábek ukončit své členství ve spolku MAS Hřebeny, kde také 

zastával funkci člena Výběrové komise. Z další komunikace po schůzi s panem Jeřábkem vyplynulo, že 

přes ukončení členství v MAS Hřebeny, zůstane i nadále členem Výběrové komise, a proto bylo 

hlasování o volbě nového člena výběrové komise nerelevantní. Členem výběrové komise nemusí být 

nutně člen spolku dle platných stanov. 
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(V souladu se Stanovami spolku je také potřeba zvolit nového člena do Výběrové komise, v níž byl členem. Předsedkyně zrekapitulovala 

pravidla pro volbu členů Výběrové komise a náplň její činnosti. V souladu se Stanovami se výběrová komise musí skládat nejméně ze tří členů 

a není nutnost lichého počtu členů. Navrženo nevolit nového člena a zachovat šestičlennou výběrovou komisi. 

Členy Výběrové komise jsou navrženi: 

1. Obec Bratřínov, Dagmar Holková 

2. Obec Jíloviště, Vladimír Dlouhý 

3. NMA s. r. o., Jaroslav Novák 

4. Daniel Březina (předseda) 

5. Pavel Král 

6. Jana Chvátalová 

 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Pan Šimák se vyjádřil proti šestičlenné komisi, požaduje větší rezervu členů 

pro možnou nepřítomnost.  

Návrh usnesení č. C3/23/7: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje členy Výběrové komise (funkční období navazuje bezprostředně 

po skončení původní Výběrové komise). 

Výsledek hlasování:       Pro:             18            Proti:          1        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C3/23/7 bylo schváleno.) 

 

 

3. Schválení aktualizace Strategie CLLD verze 3.0 

V dubnu 2023 byla na Členské schůzi č. 1/23 dle usnesení C1/23/5 přičleněna obec Řitka k MAS 

Hřebeny. Dle Pravidel Standardizace je povinné tuto změnu uvést do systému ISKP+ pomocí žádosti o 

změnu. K této žádosti je nutné jako povinnou přílohu přiložit schválenou aktualizovanou Strategii CLLD. 

Tato SCLLD byla členům zaslána s předstihem, dne 13. 9. 2023, k prostudování - změny se týkaly pouze 

přistoupení obce Řitka, jiné změny ve Strategii prováděny nebyly. Navrhujeme schválení aktualizované 

Strategie CLLD, verze 3.0, abychom mohli řádně zprocesovat přistoupení obce Řitka do systému ISKP+. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Pan Šimák zaslal drobné připomínky 

k aktualizaci koncepční části, které se však netýkaly přistoupení obce Řitka a tudíž tyto připomínky 

nebyly zapracovány a důvody byly vysvětleny na Členské schůzi. Zmíněné připomínky mohou být 

zapracovány v budoucích aktualizacích Strategie. 

 

Návrh usnesení č. C3/23/8: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje aktualizaci Strategie CLLD 

MAS Hřebeny, z. s. verze 3.0. 

Výsledek hlasování:       Pro:             18            Proti:          1        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C3/23/8 bylo schváleno. 

 

Pan Šimák se dotázal na důvod absence odkazů na webové stránky NS MAS na webových stránkách 

MAS Hřebeny, z. s. Zmíněný odkaz na NS MAS na stránkách spolku nechybí, nachází se pod záložkou 

„O nás“ v odstavci „odkazy a mapy“. Jde o odkaz na hlavní stranu webových stránek NS MAS nikoli na 

jednotlivé činnosti. Vize webových stránek MAS Hřebeny, z. s. je co nejjednodušší, čistá struktura, kde 

jsou snadno dohledatelné informace týkající se území MAS Hřebeny, z. s. a není plánováno zvýšení 

četnosti odkazů na činnost dalších organizací. 

 

4. Programový rámec SZP 

Členům spolku byl dne 13. 9. 2023 zaslán dokument k tvorbě Struktury Programového rámce 

Strategického plánu Společné zemědělské politiky (dále PR SP SZP).  

V průběhu srpna byl pro MAS Hřebeny zřízen přístup do Portálu farmáře SZIF a v září po otevření 2. 

kola příjmu PR SP SZP, byla zjištěna technická chyba při generování Struktury PR SP SZP. Žádost o 

odstranění chyby byla zaslána na Technickou podporu SZIF a nyní čekáme na výsledek. Vzhledem 

k technickým problémům na straně dodavatele softwaru, který v tuto chvíli načítá nesprávná data pro 

Portál farmáře SZIF, nemáme možnost generovat Strukturu PR SP SZP.   
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Během srpna byly v rámci předběžného průzkumu rozeslány emaily na případné žadatele s žádostí o 

zaslání projektových záměrů. Cílem je vysledovat fiche, o které bude největší zájem. Po tomto prvotním 

průzkumu v regionu byly dle zájmu zvoleny fiche 4 (Podnikání malých a středních podniků), fiche 5 

(Základní služby a obnova obcí) a fiche 6 (Neproduktivní infrastruktura v krajině). Celková alokace MAS 

Hřebeny je ve výši 7 147 300 Kč. PR SZ SZP se bude, po vyřešení technických problémů, podávat v 

následujících týdnech. PR SP SZP bude obsahovat připravený finanční a indikátorový plán. Dříve 

budeme vyhlašovat výzvy na fichi 4 a 5, protože dle zaslaných projektových záměrů by měly být dříve 

zrealizované a byl by tak jednoznačně splněn milník č.1 (viz dále). 

 

Finanční plán, indikátorový plán: 

 

 

 

Dle ŘO jsou stanoveny 2 milníky:  

1) K 15. 10. 2025 je potřeba mít proplaceno min. 5% alokace (357 365 Kč). Sankce je až do výše 

5% celkové alokace. 

2) Do 31. 12. 2025 je potřeba mít vyhlášeno min. 50% alokace (3 573 650 Kč). Sankce je až do výše 

50% celkové alokace. 

 

Návrh usnesení č. C3/23/9: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje Návrh PR SP SZP. 

Výsledek hlasování:       Pro:             18           Proti:          1         Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C3/23/9 bylo schváleno. 

 

 

5. Programové období 2021 – 2027 (programy IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, OPŽP, SZP) 

IROP 

V rámci programu IROP byly od MAS vyhlášeny 3 výzvy pro podávání projektových záměrů, z toho 2 

výzvy jsou nyní ukončeny (sociální služby a vzdělávání) a 1 výzva je stále otevřená (hasiči). U 

ukončených výzev proběhlo administrativní a věcné hodnocení dle Interních postupů (hodnocení 

zajištovala kancelář MAS a též Výběrová komise, všichni účastníci hodnocení podepsali Etické kodexy). 

Výběrová komise ze své schůze pořídila zápis a složila seznam projektových záměrů dle obdržených 

bodů a Výbor jej na svém jednání dne 6. 9. 2023 schválil. Následně byla žadatelům vydána vyjádření o 

souladu se SCLLD. Do výzvy Sociální služby byly podány 2 projektové záměry a do výzvy Vzdělávání 1 

projektový záměr.  Všechny informace a dokumenty jsou dostupné na našich webových stránkách.  

 

OPZ+ 

Bylo podpořeno celkem 13 spolků a organizací, kdy během letních měsíců proběhly plánované 

komunitní venkovské tábory jako podpora místních provozovatelů. Jednalo se o tábory jak přespávací, 

tak i příměstské. Zpětná vazba od provozovatelů i od rodičů je velice pozitivní. Další komunitní aktivity 

se budou realizovat v dalších měsících. Dále jsou pořádány výjezdy pro seniory a různé společenské 

aktivity (umělecké, výtvarné apod.). Další aktivity jako např. pracovní příležitosti (zaměstnanostní 

programy) se plánují realizovat v průběhu jara 2024.  

Od září bude opět otevřeno Komunitní centrum (KC) v Mníšku pod Brdy, pro něž bylo vytvořeno logo, 

dále jsou připraveny propagační letáky pro zlepšení povědomí o KC v regionu. Projektová manažerka 

Kód indikátoru Název indikátoru 

R32 Investice související s biologickou rozmanitostí 

R39 Rozvoj hospodářství venkova 

R41 Propojení evropského venkova 

R42 Podpora sociálního začleňování 

Fiche 4 2 167 300 Kč 

Fiche 5 3 680 000 Kč 

Fiche 6 1 300 000 Kč 

Celkem 7 147 300 Kč 
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Martina Jocovová se účastnila setkání s aktéry a navázala důležité kontakty pro podporu a propagaci 

KC. Se zástupci ZŠ jsou domluvené termíny, kdy se koordinátorky budou moci věnovat dětem ve škole 

a informovat je o KC a jeho aktivitách. 

 

OPTP  

Program OPTP – jedná se o program, z kterého jsou financované osobní náklady na zaměstnance a také 

náklady na kancelář. Do dnešního dne máme schválené a proplacené 3 žádosti o platbu a zprávy o 

realizaci. Nyní běží 4. sledované období (červen – září 2023). Evidujeme podklady, které se budou 

dokládat k ZoR a ŽoP na konci října 2023. Do kanceláře na pozici projektové manažerky nastoupila na 

poloviční úvazek od srpna 2023 paní Lenka Ledvinková – Lenka se bude věnovat především programu 

SZP a činnostem s ním spojeným a dalším aktivitám zajišťovaných kanceláří MAS.  

 

Nová zelená úsporám Light 

Program NZÚL jako jediný nemá dotační prázdniny a žádosti jsou přijímány i přes léto. V současné chvíli 

máme 15 zcela ukončených žádostí z celkových 41 podaných, v součtu činí žádosti čerpanou částku 4 

202 000 Kč. Nejčastější jsou výměny oken a dveří, postupně se začínají objevovat i opatření obnovy 

zdrojů energie (pouze FVE, dosud žádné solární kolektory). Program NZÚL je cílovou skupinou 

hodnocen velmi pozitivně, žadatelé oceňují jeho jednoduchou administraci a rychlost zprocesování 

celé žádosti. 

 

OPŽP  

K tomuto programu nemáme žádné nové informace. 

 

SZP 

Řešen v samostatném bodu schůze.  

 

 

6. Ostatní 

Dne 14. 9. 2023 byla schválena žádost o změnu ohledně standardizace – úprava aktuálních údajů 

v ISKP, doplnění nových členů ve spolku a zařazení členů do zájmových skupin. Dne 18. 9. 2023 byla 

odeslána další žádost o změnu týkající se změny území – přistoupení obce Řitka (dle Metodických 

pokynů je nutné k této změně podat 2 žádosti). 

 

Pan Březina vyjádřil lítost nad odchodem člena Pavla Jeřábka z MAS Hřebeny, kterého považoval za 

aktivního a pro spolek přínosného člena. Pan Březina spojil odchod p. Jeřábka s nevhodným chováním 

p. Šimáka vůči osobě p. Jeřábka i k některým dalším členům spolku. Zároveň vyjádřil pan Březina obavu 

o budoucnost spolku a naplňování jeho cílů, pokud jeho členové dobrovolně ukončují členství 

z uvedených důvodů. Pan Šimák, mimo jiné, uráží pana Pavla Jeřábka v hromadných emailech a 

nepřispívá konstruktivní kritikou řešených témat. Dále bylo zdůrazněno, že i jako nečlen MAS může 

p. Šimák či kdokoliv jiný z území MAS žádat a čerpat dotaci ze SZP. Pan Šimák na svou obhajobu uvedl, 

že pro spolek dělá to správné, protože poukazuje na možné problémy, řeší spory s panem Jeřábkem a 

v minulosti byl aktivním členem VK.  

Vyjádření a obhajobu p. Šimáka pan Březina nepřijal a na základě těchto sdělení pan Březina navrhl 

hlasování o doporučení Výboru projednat možnost vyloučení p. Šimáka na základě Čl. V, odstavec 4. 

písm b) Stanov spolku. 

 

https://www.mashrebeny.cz/wp-content/uploads/2021/10/VK_Zapis-c.1_20211006.pdf
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Návrh usnesení č. C3/23/10: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. ukládá Výboru, aby rozhodl o chování 

pana Martina Šimáka a posoudil, zdali je v rozporu se Stanovami spolku, a tedy rozhodl o případném 

vyloučení pana Martina Šimáka ze spolku MAS Hřebeny, z. s. 

Výsledek hlasování:       Pro:             18           Proti:          1         Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C3/23/10 bylo schváleno. 

 

 

7. Závěr 

Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a v 20:30 hod. schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   29. 9. 2023 

 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Pavel Přecechtěl                                        …………………………………………………….. 

 

                        2. Zdeněk Pekárek                                          …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                       ……………………………………………………. 


